

《单词百科:willpower是什么意思?willpower怎么发音?willpower的解释和用法》

英语单词willpower是什么意思?willpower怎么读?willpower怎么发音?简答网为您整理了willpower的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



willpower怎么读

willpower的读音:[w lpa (r)]

willpower的意思

1、n.意志力;

willpower的近义词

1、determination n.决心;决定;查明;

2、possession n.占有;个人财产控球状态;持有违禁物;殖民地;着魔;

3、resolution n.决心;解决;坚决;分辨率;

4、resolve vt.& vi.决定;决心;

5、self-command n.自制,克己;

willpower的双语例句

1、Stones whet a sword, difficulties strengthen willpower.

石头是刀的朋友,障碍是意志的朋友.

2、His attempts to stop smoking by willpower alone failed.

他多次想单凭意志力戒烟都没有成功。

3、Grit goes beyond willpower, but willpower is a necessary component of grit.

坚毅比意志力含义更深远,所以意志力是坚毅的一部分.

4、By using willpower and repetition, you develop new habits of thinking and acting.

凭借毅力和重复的力量,你会养成新的思考 and 行为习惯.

5、Finally, relying on willpower, big S has finally gone through valleys.

最后,靠着意志力,大S终于走过幽谷.

6、Endurance, willpower, braveness are the very symbols of us or cs.

耐力,毅力,勇气是半兽人的象征.

7、She managed to stop smoking by sheer willpower.

她全靠意志力戒了烟.

8、Human's willpower is through handles the matter the endurance and the will displays.

人的意志力是通过做事的耐力和毅力来表现的.

9、The process of learning English is the process of building willpower.

学习英语的过程就是锻造意志的过程!而意志是一个人最大的财富.

10、I held on with sheer willpower and my turned out well, so I am relieved.

我完全是用意志力在坚持, 所以结果不错,我也放心了.

11、Restore Essence: Reduced the base healing value, and increased the value from Willpower.

精华恢复: 降低基础治疗量, 增加意志力给予的治疗加成.

12、It is never too late for one to learn, if he shows his determination and willpower.

只要有决心和毅力, 什么时候学也不算晚.

13、But remember, none of these recipes for success will work without the key ingredient: willpower.

但请记住, 这些成功的秘方在没有关键成分时都不会有效: 那就是意愿.

14、It took all his willpower to remain calm.

他竭尽全力才保持了镇定.

15、Zheng He had a lot of willpower.

郑和是一个非常有毅力的人.

16、A gymnast requires willpower and determination, intelligence and creative expression of feelings.

一名体操运动员要有坚强意志,勇敢顽强, 机智灵敏和有创造性地表现自己的情感.

17、Six : He has above average willpower. Seven: He has determination and willingness to work hard.

他有超凡的意志力, 七,他有决心并愿意努力工作.

18、The amount of damage depends on the warrior's willpower attribute.

造成的危险值取决于战士的意志力属性.

以上是简答网为您整理的willpower怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于willpower

的用法、willpower的释义、
willpower的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/willpower>

